
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 3.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 12.12.2018

od 14:00 hodin v  místnost i  rady města

Pří tomni: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
RNDr. Soňa Chalupová, starostka
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kůs, radní
Ing. Irena Mastná, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Leona Pinkasová, zapisovatelka
Ing. Zdeňka Sl ivková, zástupce tajemníka
Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

Omluveni: Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Ověřovatelé: Mgr. Olga Chocová, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájila v 14.00 hod a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.
Ověřovatelkou byla stanovena Mgr. Chocová.
RNDr. Chalupová připomněla termín konání příští schůze rady města, který je stanoven na 9. 1. 
2019.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

2. Připomínky k zápisu z 2. zasedání Rady města

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly vzneseny žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka
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Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

3. 1068/3/RM/2018 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne 12. 12. 2018.

RNDr. Chalupová upozornila na tři volné návrhy, které radní obdrželi na jednací stoly. Jedná se o:

• Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2018
• Uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na veřejnou zakázku "II/605 a III/2365 Beroun, 

rekonstrukce silnic" - ukončení smluvního vztahu
• Návrh na poskytnutí dotace vlastníku nemovitosti v městské památkové zóně v roce 2018 - 

Římskokatolická farnost Beroun

Starostka navrhla zařadit tyto volné návrhy do programu jednání. Radní s návrhem na rozšíření 
programu souhlasili.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

Radě města byly předloženy informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města včetně 
těch, u kterých ještě neuplynula lhůta pro jejich splnění.
K informacím o plnění úkolů nebyly vzneseny žádné dotazy. Rada města vzala informace na 
vědomí.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

5. 1069/3/RM/2018 Žádost o schválení finančního daru pro Jungmannovu základní školu 
Beroun, Plzeňská 30
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
s tím, aby Jungmannova základní škola Beroun, Plzeňská 30 přijala na základě uzavřené 
darovací smlouvy finanční dar ve výši 38 420,-- Kč odpovídající výši záloh za obědy ve školní 
jídelně za období od 1. 1. 2019 do 28. 6. 2019 ve prospěch 12 žáků této školy od společnosti 
WOMEN FOR WOMEN, o. p. s." IČ: 24231509 se sídlem Vlastislavova 152/4, 140 00 Praha 4 
z projektu "Obědy pro děti". V případě uzavření darovací smlouvy k pozdějšímu datu, bude 
výše daru snížena dle data podpisu této darovací smlouvy.  

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Ing. Simoně Boldi:
informovat ředitele Jungmannovy základní školy Beroun, Plzeňská 30 o vydaném souhlasu 
k uvedenému návrhu.

Stránka 2 z 13



                                                                                     Termín: do 18. 12. 2018

Do jednání rady města byla přizvána Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit.
Předložila radě města žádost Jungmannovy základní školy o vydání souhlasu zřizovatele s přijetím 
finančního daru od společnosti "WOMEN FOR WOMEN, o.p.s." z projektu "Obědy pro děti". Jedná 
se o úhradu obědů ve školní jídelně pro 12 žáků této školy, jejichž rodiče se ocitli v situaci, kdy 
nemají dostatek finančních prostředků na zaplacení obědů ve školní jídelně. Finanční dar bude ve 
výši úhrady měsíčních záloh za obědy na období od 1. 1. 2019 do 28. 6. 2019.
Mgr. Chlumská doplnila, že se jedná o děti z 1. stupně základní školy, které byly vytipovány 
třídními učiteli.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 1070/3/RM/2018 Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města nesouhlasí
s poskytnutím dotace Spolku Centrum zdravých dětí Beroun, IČ: 47515384, se sídlem 
Máchova 765, Beroun - Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 100.000,- Kč na reprezentaci HC 
Berounských Lvic v první lize žen v ČR.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
nesouhlasit s poskytnutím dotace  Spolku Centrum zdravých dětí Beroun, IČ: 47515384, se 
sídlem  Máchova 765, Beroun - Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 100.000,- Kč na reprezentaci  
HC Berounských Lvic v první lize žen v ČR.

Ing. Boldi informovala radu města o žádosti Spolku Centrum zdravých dětí Beroun o poskytnutí 
dotace z rozpočtu města na rok 2018. Spolek žádá o finanční částku 100.000,- Kč určenou na 
reprezentaci HC Berounských Lvic od ledna do prosince 2018.
Ing. Boldi uvedla, že žádost byla projednána komisí pro sport a sportovní dotace, která zaujala 
negativní stanovisko. Jako důvod uvedla, že žádost o dotaci na celoroční činnost byla podána 
téměř na konci roku 2018 a celoroční činnost je podporována pouze u mládeže do 19 let věku.
Mgr. Tomčo doplnil, že se zúčastnil jednání komise pro sport a sportovní dotace a podpořil jejich 
stanovisko. Uvedl, že činnost HC Berounské Lvice v současné době nepodporuje kladné zviditelnění 
města Beroun.
RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že v příštím roce může spolek podat žádost o dotaci.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Michaela Zítová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 1071/3/RM/2018 Dodatek č. 4 Smlouvy o veřejných službách k zajištění obslužnosti 
města Beroun a Králův Dvůr městskou autobusovou dopravou
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Mgr. Miroslav Jerling
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I. Rada města ruší
své usnesení č. 1056/2/RM/2018 ze dne 28. 11. 2018.

II. Rada města souhlasí
s uzavřením dodatku č. 4 Smlouvy o veřejných službách k zajištění dopravní obslužnosti 
města Beroun a Králův Dvůr městskou autobusovou dopravou ze dne 14. 12. 2015 mezi 
městem Beroun, městem Králův Dvůr jako objednateli a společností ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY 
s.r.o., IČ: 25620886, se sídlem Pod Hájem 97, 267 01 Králův Dvůr jako dopravcem, v 
předloženém znění, za předpokladu, že se vedení města nepodaří vyjednat se společností 
ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY s.r.o. snížení požadované kompenzace, a že Zastupitelstvo města 
Beroun v rozpočtu na rok 2019 schválí v běžných výdajích, v oddílu 22 - Doprava, položce 
22/3 dotace na městskou dopravu částku 10 306 000,-Kč.

III. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
v návrhu rozpočtu na rok 2019, v běžných výdajích, oddílu 22 - Doprava navýšit položku 22/3 
dotace na  městskou dopravu o částku 317 000,-Kč, která bude pokryta z Fondu rezerv a 
rozvoje, na celkovou částku 10 306 000,-Kč.

IV. Rada města ukládá
starostce města Beroun navrhnout na zasedání zastupitelstva města dne 19. 12. 2018 změnu 
návrhu rozpočtu města Beroun na rok 2019, a to v běžných výdajích, v oddílu 22 - Doprava 
navýšení položky 22/3 dotace na městskou dopravu o částku 317 000,-Kč, která bude pokryta 
z Fondu rezerv a rozvoje, na celkovou částku 10 306 000,-Kč.

K projednání bodu 7. programu se do jednání rady města dostavil Mgr. Jerling, vedoucí odboru 
dopravy a správních agend.
Mgr. Jerling připomněl, že rada města na svém předchozím jednání souhlasila s uzavřením dodatku 
č. 4 Smlouvy o veřejných službách k zajištění dopravní obslužnosti města Beroun a Králův Dvůr 
městskou autobusovou dopravou se společností ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY s.r.o. Dodatek č. 4 se 
týkal kompenzace na zajištění provozu městské hromadné dopravy na rok 2019. Součástí 
kompenzace však nebyly zvýšené náklady na mzdy řidičů, neboť v té době nebylo rozhodnuto o 
výši minimální mzdy pro rok 2019. Nárůst kompenzace pro rok 2019 z důvodu zvýšení minimální 
mzdy činí pro město Beroun 317.100,- Kč. Toto navýšení je nutné projednat v zastupitelstvu města 
při schvalování návrhu Rozpočtu města Beroun na rok 2019.
Mgr. Tomčo informoval o připravovaném jednání se společností ARRIVA o snížení požadované 
kompenzace.
V této souvislosti se radní se dohodli o možném jednání rady města v mimořádném termínu.

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling
Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 1072/3/RM/2018 Ukončení smlouvy o nájmu ev. č. 0225/2018/NAJ/OMI - Silnice 
Topolany, a.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

Stránka 4 z 13



s ukončením smlouvy o nájmu ev. č. 0225/2018//NAJ/OMI na pronájem pozemků p.č. 
2312/47 a p.č. 2255/4 v k.ú. Beroun se společností Silnice Topolany, a.s., IČ: 05758734, se 
sídlem Skladová 2438/6, Východní Předměstí, 326 Plzeň  a to dohodou k 31. 12. 2018.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 31.12.2018

K projednání bodů 8. až 12. programu se do jednání rady města dostavila Ing. Nová, zástupkyně 
vedoucího odboru majetku a investic.
Ing. Mišina připomněl, že město Beroun uzavřelo se společností Silnice Topolany smlouvu o nájmu 
pozemků, které společnost využívala jako deponii materiálu při realizaci rekonstrukce Plzeňské 
ulice. Vzhledem k tomu, že stavební práce byly ukončeny a pozemky již nejsou využívány, žádá 
společnost o ukončení uvedené smlouvy ke dni 31. 12. 2018.
Ing. Nová doplnila, že pronajaté pozemky jsou vyklizené a komunikace je opravená.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 1073/3/RM/2018 Uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na veřejnou zakázku "II/605 a 
III/2365 Beroun, rekonstrukce silnic" - ukončení smluvního vztahu

I. Rada města souhlasí
a) s ukončením smlouvy o dílo na veřejnou zakázku "II/605 a III/2365 Beroun, rekonstrukce 
silnic" v rozpracovanosti dle návrhu Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo ze dne 22. 2. 2018 
uzavřené mezi Středočeským krajem, městem Beroun a městem Králův Dvůr jako objednateli 
a společníky společnosti "Společnost Beroun", t.j. SILNICE TOPOLANY a.s., VÁHOSTAV - SK, 
a.s. a PETROM STAVBY, a.s. jako dodavatelem 
b) s uzavřením Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo ze dne 22. 2. 2018 se společností "Společnost 
Beroun" tj. SILNICE TOPOLANY a.s., se sídlem: Skladová 6/2438, 326 00 Plzeň, IČ: 
05758734, VÁHOSTAV - SK, a.s., se sídlem: Priemyselná 6, 821 09 Bratislava, Slovenská rep., 
IČ: 31356648 a PETROM STAVBY, a.s., se sídlem: Běchovická 701/26, 100 00 Praha 10, IČ: 
26769611, podle předloženého návrhu.

Ing. Mišina připomněl, že na základě zadávacího řízení na veřejnou zakázku "II/605 a III/2365 
Beroun, rekonstrukce silnic", které zajišťoval Středočeský kraj byla vybrána jako dodavatel 
společnost Silnice Topolany. Vzhledem ke komplikacím ze strany dodavatele, které provázely 
realizaci rekonstrukce již od počátku, bylo mezi smluvními stranami dohodnuto ukončení smlouvy o 
dílo, což je upraveno dodatkem č. 1 ke smlouvě o dílo.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Petr Chlad
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 1074/3/RM/2018 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky "Projekt zahrady pro 
environmentální vzdělávání MŠ Tovární a MŠ Pod Homolkou"
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K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města schvaluje
předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Projekt zahrady pro environmentální 
vzdělávání MŠ Tovární a MŠ Pod Homolkou"

II. Rada města jmenuje
pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této 
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 31.1.2019

Ing. Nová předložila radě města k odsouhlasení zadávací podmínky veřejné zakázky "Projekt 
zahrady pro environmentální vzdělávání MŠ Tovární a MŠ Pod Homolkou". Pro výběr dodavatele na 
realizaci je navrženo jmenování komise pro otevírání obálek včetně náhradníků této komise.
Ing. Mišina doplnil, že zakázky budou financovány pomocí dotací.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Mgr. Pavlína Poborská
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 1075/3/RM/2018 Návrh na poskytnutí dotace vlastníku nemovitosti v městské 
památkové zóně v roce 2018 - Římskokatolická farnost Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun pro Římskokatolickou farnost 
Beroun, IČ: 437625190, se sídlem Seydlovo nám. 24, 266 01 Beroun-Centrum, na opravu 
ohradní zdi areálu fary v Berouně ve výši 300.000,- Kč z Fondu programu regenerace 
městské památkové zóny a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí, za 
předpokladu, že Zastupitelstvo města v rámci rozpočtového opatření č. 5 na rok 2018 navýší 
položku "příspěvek na opravu ohradní zdi areálu fary" na částku 300.000,-Kč.
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II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města.

Termín: 19.12.2018

Ing. Nová uvedla, že v rozpočtu města pro rok 2018 byla schválena ve Fondu programu 
regenerace městské památkové zóny položka "příspěvek na opravu ohradní zdi areálu fary". V 
průběhu roku zástupce Římskokatolické farnosti Beroun požádal o možnost použít finance na 
opravu střechy Zábranského kostela, což nebylo schváleno. Později se Římskokatolické farnosti 
podařilo získat dostatek financí na opravu zdi, kterou zrealizovala. Z tohoto důvodu se navrhuje 
souhlasit s poskytnutím dotace Římskokatolické farnosti jako vlastníku nemovitosti v městské 
památkové zóně.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 1076/3/RM/2018 Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo na zpracování projektové dokumentace 
1. a 2. etapy stavebních úprav venkovního koupaliště

I. Rada města souhlasí
s uzavřením dodatku č. 1  ke smlouvě o dílo č. 0414/2018/SOD/OMI na veřejnou zakázku 
"Zpracování projektové dokumentace 1. a 2. etapy stavebních úprav venkovního koupaliště v 
Berouně na Velkém sídlišti" uzavřené dne 30. 7. 2018 mezi městem Beroun jako 
objednatelem a společností h-projekt s.r.o., Korunní 968/31, 120 00 Praha 2, IČ: 60468653, 
jako zhotovitelem, kterým se prodlužuje doba plnění, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 20.12.2018

Ing. Mišina připomněl, že rada města dne 25. 7. 2018 rozhodla o výběru společnosti h-projekt 
s.r.o. k uzavření smlouvy na veřejnou zakázku "Zpracování projektové dokumentace 1. a 2. etapy 
stavebních úprav venkovního koupaliště v Berouně na Velkém sídlišti" a odsouhlasila uzavření 
smlouvy o dílo s touto společností. Předmětem smlouvy je zhotovení projektové dokumentace pro 
provádění stavby, inženýrská činnost spočívající v zajištění povolení k provedení stavby a autorský 
dozor projektanta. Termín předání dokumentace včetně stavebního povolení byl dohodnut do 12. 
12. 2018. V průběhu zpracování dokumentace byly ze strany města navrženy některé změny. Z 
tohoto důvodu požádal zhotovitel o prodloužení termínu předání dokumentace do 31. 1. 2019, což 
je předmětem dodatku ke smlouvě.
Ing. Mišina uvedl, že posunutí termínu neohrozí realizaci rekonstrukce. Počítá se s provozem 
venkovního bazénu v sezóně 2019, zahájení realizace v září 2019, čímž by bylo možné část sezóny 
2020 již provozovat v nově zrekonstruovaném bazénu.
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Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Marek Hubený
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 1077/3/RM/2018 Ceny placeného stání ve vymezených oblastech města od 1.1.2019

I. Rada města souhlasí
se zachováním cen placeného stání silničních motorových vozidel na místních komunikacích 
nebo jejich úsecích ve vymezených oblastech města platných v roce 2018 od 1. 1. 2019. 

Ing. Mišina konstatoval, že město Beroun je provozovatelem placených parkovišť ve vlastnictví 
města. Jejich správu a provoz zajišťuje společnost Parkování Beroun, pravomoc stanovovat ceny za 
parkování přísluší radě města. Uvedl, že ceny stanovené v roce 2018 se jeví jako správně 
nastavené a není potřeba je měnit.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 1078/3/RM/2018 Pravidla pro vydávání parkovacích karet

I. Rada města schvaluje
s účinností od 1.1.2019 Pravidla pro vydávání parkovacích karet, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. místostarostovi Ing. Michalu Mišinovi

1.1.zajistit postup podle schválených pravidel při vydávání parkovacích karet.

Termín: 1.1.2019

Ing. Mišina dále předložil radě města návrh na úpravu Pravidel pro vydávání parkovacích karet. 
Uvedl, že dochází ze strany některých žadatelů o parkovací kartu k obcházení pravidel za účelem 
získání parkovací karty do modré zóny pro vozidla osob, které na ni nemají nárok (trvalý pobyt, 
vlastnictví nemovitosti či sídlo nebo provozovna v příslušné modré zóně).
Rada města pravidla prodiskutovala a vznesla dotazy a připomínky, které byly zodpovězeny Ing. 
Mišinou a právničkou městského úřadu Mgr. Fraňovou.
Ing. Mišina uvedl, že náměty vzešlé z diskuze budou předmětem dalších jednání.
Rada města upravená Pravidla pro vydávání parkovacích karet schválila.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 1079/3/RM/2018 Smlouva o zpracování osobních údajů - Parkování Beroun s.r.o.

I. Rada města souhlasí
s uzavřením Smlouvy o zpracování osobních údajů mezi městem Beroun a společností 
Parkování Beroun s.r.o., se sídlem Politických vězňů 1940, Beroun-Město, 266 01 Beroun, IČ: 
05030650, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá
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1. místostarostovi Ing. Michalu Mišinovi

1.1.zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 31.12.2018

Ing. Mišina uvedl, že v souvislosti s agendou vydávání parkovacích karet zpracovává společnost 
Parkování Beroun s.r.o. také osobní údaje fyzických osob, které musí být podle Nařízení 
Evropského parlamentu a Rady EU smluvně ošetřeno. Z tohoto důvodu je radě města předkládán 
návrh smlouvy o zpracování osobních údajů mezi městem jako správcem a společností Parkování 
Beroun jako zpracovatelem osobních údajů.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 1080/3/RM/2018 Program zasedání Zastupitelstva města Beroun - úprava

I. Rada města schvaluje
program zasedání Zastupitelstva města Beroun, které se bude konat dne 19. 12. 2018 od 
15.00 hodin v budově Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, ul. Politických 
vězňů 20/18, Beroun - Město, v radou města upraveném znění.

RNDr. Chalupová připomněla, že rada města na svém minulém jednání schválila program zasedání 
Zastupitelstva města Beroun, které se bude konat dne 19. 12. 2018. Konstatovala, že vzhledem k 
tomu, že rada města následně schválila několik volných návrhů, které bude zastupitelstvo také 
projednávat, je nutné schválený program upravit.
Rada města projednala a schválila úpravu programu zasedání zastupitelstva.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 1081/3/RM/2018 Partnerské město Goslar - pozvání
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města souhlasí
s účastí navržených osob na akci "Zahájení nového roku v Goslaru" v předloženém složení.

Ing. Slivková, vedoucí Kanceláře tajemníku, uvedla, že starostka města obdržela pozvání od 
starosty města Goslar na "Zahájení nového roku v Goslaru" v termínu 4. - 6. ledna 2019. Jedná se 
o osobní pozvání pro starostku s doprovodem, Mgr. Kůse s doprovodem a koordinátorku 
partnerských vztahů města.
RNDr. Chalupová uvedla, že se v tomto termínu nemůže setkání zúčastnit, proto po projednání se 
zástupci města Goslar navrhla účast zastupujícího místostarosty Ing. Mišiny s manželkou.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato
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18. 1082/3/RM/2018 Zřízení komisí rady města a jmenování jejich předsedů a členů
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města zřizuje
v souladu s ust. § 102 odst. 2 písm h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů, pro volební období 2018 - 2022 komise rady města:
komisi bytovou,
komisi dopravy,
komisi školskou,
komisi životního prostředí,
komisi pro likvidaci majetku,
komisi výstavby,
komisi pro územní plán
a komisi pro prevenci kriminality.

II. Rada města jmenuje
jejich předsedy, členy a tajemníky takto:
komise bytová
předsedkyně: Pavla Červenková
členové: David Minařík, Sergej Mochalin, Dagmar Pechová, Radka Picková, Jiří Pokorný a 
Daniel Průša
tajemník: Dagmar Mlčochová
komise dopravy
předseda: David Minařík
členové: pplk. JUDr. Sabina Burdová, Petr Bureš, Ing. Albert Červenka, Jaromír Jedlička, Ing. 
Tomáš Kapal, Ing. Vladimír Káš, Bc. Petr Krejbich, Bc. Pavel Schenk, BBA
tajemník: Iveta Brůnová
komise školská
předseda: Mgr. Luděk Trejbal
členové: Mgr. Ivana Ečerová, PaedDr. Hana Fechtnerová, Mgr. Jitka Haklová, Mgr. Miroslava 
Holubová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Eva Jakubová, Mgr. Antonín Leopold, Mgr. Miroslav Žbel
tajemník: Jitka Zálomová
komise životního prostředí
předseda: Mgr. Emil Šnaidauf
členové: Mgr. Jan Holeček, Ph.D., Michael Kalista, Ing. Zdeněk Košlík, Mgr. Vladimír Lysenko, 
Ing. Jiří Mužík, Jaroslav Tarczal, Mgr. Adam Voldán 
tajemník: Ing. Jan Marek
komise pro likvidaci majetku
předseda: Jiří Pokorný
členové: Jan Lemfeld, Ing. Josef Setnička, Alexandr Vodička
tajemník: Dominika Kulhánková
komise výstavby
předseda: Ing. Radek Lhotka
členové: Ing. Václav Havlíček, Ing. arch. MgA. Alena Korandová, Mgr. Martin Onderka, Ing. 
Jiří Patera, Pavel Vališ, Ing. Martin Veselý
komise pro územní plán
předsedkyně: Ing. Irena Mastná
členové: Mgr. Bc. Jiří Besser, LL.M., Milan Černý, Ing. arch. Pavel Koubek, David 
Minařík, Josef Pánek
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komise pro prevenci kriminality
předsedkyně: Mgr. Markéta Jansová
členové: Mgr. Zdeňka Hylasová Benešová, Mgr. Olga Chocová, Bc. Radka Redzinová, 
Alexandr Scherber, Mgr. Jiří Sixta, npor. Bc. Lucie Švestková, Mgr. Kateřina Vicková, Mgr. 
Luboš Zálom
tajemník: Jana Plavcová

III. Rada města ukládá

1. Ing. Jiřímu Chalupeckému, tajemníkovi MěÚ

1.1.doporučit radě města tajemníky komisí:
komise výstavby a komise pro územní plán.

Termín: 15.1.2019

RNDr. Chalupová uvedla, že volbou členů rady dne 5. 11. 2018 zanikly stávající komise rady města 
a je proto nutné pro další volební období zřídit nové. Volební strany byly vyzvány k předložení 
vlastních nominantů do těchto komisí. Připomněla, že komise jsou poradními orgány rady města a 
předpokládá se, že je budou tvořit osoby s odbornými předpoklady a zkušenostmi v daných 
oblastech. Dále uvedla, že návrhy zaslané volebními stranami zpracovala Kancelář tajemníka, a 
radní obdrželi přehled návrhů v tabulce přiložené k volnému návrhu.
Rada města zřídila komise rady města, a to komisi bytovou, dopravy, školskou, životního prostředí, 
pro likvidaci majetku, výstavby, pro územní plán a pro prevenci kriminality.
Následně radní prodiskutovali složení jednotlivých komisí s přihlédnutím k nominacím volebních 
stran a k tomu, zda činnost dosavadních členů komisí byla pro práci komise přínosem. Rada města 
konstatovala, že je vhodné zachovat kontinuitu práce a zároveň obohatit komise o nové členy.
Tajemníky komisí navrhuje tajemník úřadu z řad pracovníků městského úřadu.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. 1083/3/RM/2018 Zřízení pracovních skupin a jmenování jejich členů
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města zřizuje
pracovní skupinu letopiseckou
pracovní skupinu - Program regenerace MPZ Beroun
a pracovní skupinu pro revitalizaci sídlišť

II. Rada města jmenuje
jejich vedoucí a členy takto: 
pracovní skupina letopisecká:
vedoucí: Mgr. Ivan Kůs
členové: JUDr. Marcela Bergerová, Mgr. Olga Chocová, Tomáš Kolowrat, Marie Kopřivová, 
Mgr. Hana Ludvíková, Mgr. Iva Šimková, Mgr. Jiří Topinka, Mgr. Miroslav Žbel
pracovní skupina Program regenerace MPZ Beroun:
vedoucí: Ing. Michal Mišina
členové: Vladimír Bartoš, Mgr. Ing. Petr Bouška, Ing. arch. Dorota Havlíková,  MgA. 
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Magdaléna Součková, Bc. Michaela Škeříková, Ing. Miloslav Ureš, Ing. arch. Dana Vilhelmová, 
Ing. Pavla Zítová
pracovní skupina pro revitalizaci sídlišť:
vedoucí: Ing. Irena Mastná
členové: Ing. Viktor Burkert ml., Kristina Halaburdová, Václav Láznička, Jiří Míka, Romana 
Šimková

Rada města dále projednala zřízení pracovních skupin a jmenování jejich členů.
Po široké diskuzi  zřídila pracovní skupinu letopiseckou, pracovní skupinu - Program regenerace 
MPZ Beroun a pracovní skupinu pro revitalizaci sídlišť a jmenovala jejich členy a vedoucí skupin. 
Všechny uvedené pracovní skupiny budou devítičlenné.
Ing. Mastná, vedoucí pracovní skupiny pro revitalizaci sídlišť, přiblížila svoje vize a plány práce této 
pracovní skupiny. Uvedla, že bude ještě třeba nominovat chybějící tři členy pracovní skupiny.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodě Různé starostka RNDr. Chalupová informovala radu města o umístění města Beroun na 1. 
místě v soutěži My třídíme nejlépe. Uvedla, že dne 18. 12. 2018 bude zástupce města přítomen 
vyhlášení výsledků soutěže.
Dále informovala o jednání se společností Vodovody a kanalizace Beroun o úpravě cen vody.
Do diskuze se přihlásila Mgr. Chlumská s připomínkou, že společnost AVE vyváží popelnice v době 
dopravní špičky, čímž zhoršuje dopravní situaci. Mgr. Tomčo uvedl, že tuto skutečnost již 
projednával se zástupci společnosti a hledá se řešení.
Dále se do diskuze přihlásil Mgr. Kůs, který upozornil na zhoršující se stav veřejného osvětlení. 
RNDr. Chalupová, Mgr. Tomčo a Ing. Mišina informovali o průběhu jednání se společností AVE a 
jejich výsledcích.
Mgr. Kůs dále připomněl, že by bylo vhodné připravit harmonogram projednávání volných návrhů 
radou města a zastupitelstvem a návrh programového prohlášení rady města.

-------------------------------------------------------------------------------------------
V 18.45 hod se omluvila Ing. Mastná a opustila jednání rady města.
Dále přítomno 6 členů rady města.
-------------------------------------------------------------------------------------------
Ing. Mišina informoval radu města o:

• jednání se společností innogy a.s. o budově kotelny v blízkosti areálu vlakového nádraží
• stavu jednání o skládce Lištice

Mgr. Tomčo informoval o jednáních o možnosti využití areálu v Brdatkách na volnočasové aktivity. 
Ing. Mišina vyjádřil souhlas, že by bylo vhodné toto místo opět oživit a využít jeho potenciál.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

21. Závěr

Stránka 12 z 13



Po projednání všech bodů programu ukončila RNDr. Chalupová jednání rady města v 19.00 hod.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

RNDr. Soňa Chalupová
starostka

Ing. Michal Mišina
místostarosta

Mgr. Dušan Tomčo
místostarosta

Zapisovatelé: 

Leona Pinkasová
zapisovatelka

Ověřovatelé: 

Mgr. Olga Chocová
radní
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